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حجت الاسلام عبادی زاده در دیدار با نجات نیا، معاون 
حقوقی و پارلمانی وزارت راه و شهرسازی، اظهار کرد: 
ساخت و ساز منازل در مناطق زلزله زده و به خصوص 

منطقه رضوان و فین باید هر چه زودتر شروع شود.
وی افزود: سازندگی در مناطق زلزله زده یک فرصت 
اســت تا به افرادی که واقعا از شــرایط زندگی خوب 

بهره ای نمی برند دارای وضعیت بهتری شوند.
امــام جمعه بندرعباس با تاکید بــر اینکه بیش از ٧٠ 
درصد از منازل مردم زلزله زده فین و رضوان و بعضی 
از روســتاهای اطراف آســیب جدی دیده و نیازمند 
بازسازی است، عنوان کرد: توزیع ناعادلانه اقلام مورد 
نیاز و چادر جهت اســکان در این مناطق بســیار دیده 

می شود.
 عبادی زاده تصریح کرد: در اختیار قرار دادن چادر برای 
اسکان عزیزان زلزله زده کوچک ترین کاری است که ما 

می توانیم برای تسلی خاطرشان انجام دهیم.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان در پایان با اشاره به 
اینکه در اوضاع فعلی فقر و بیکاری بر استان هرمزگان 
حاکم اســت، خاطر نشان کرد: افرادی که از نظر مالی 
بی بضاعت هستند و به صورت تصرفی در زمین های 
اطراف بندرعباس شــروع به ساخت و ساز خانه می 
کنند اصول شهرسازی را رعایت نمی کنند، لذا باید با 
یک برنامه مدون به آنها کمک کنیم تا بتوانند به صورت 

قانونی مسکن خود را بسازند.

ساخت و ساز منازل در مناطق زلزله زده هرمزگان 
باید هر چه زودتر شروع شود

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

  اقتصاد کیش-    نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: سازندگی در مناطق زلزله زده یک فرصت است تا به افرادی که واقعا از شرایط زندگی خوب 
بهره ای نمی برند دارای وضعیت بهتری شوند.

اخبار 

اقتصاد کیش -  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در ۲۴ ساعت 
گذشته یک نفر دیگر بر اثر ابتلا به کرونا در استان هرمزگان جان باخت. 

دکتر فاطمه نوروزیان روز گذشته افزود: در ۲۴ ساعت گذشته با جان باختن یک  
نفر دیگر از بیماران کرونایی در هرمزگان، شمار کل فوتی های این بیماری در استان 

به دو هزار و ۴۴۴ نفر رسید.
وی اضافه کرد: با بستری شدن ۳۵ نفر دیگر، شمار کل بستری های کرونا در استان 

به ۱۲٠ نفر رسید.
ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان عنوان کرد: اکنون ۱۸ نفر در بخش 

مراقبت های ویژه )آی. سی. یو( بستری هستند و حال ۶ نفر از آن ها وخیم است.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

تعداد قربانیان کرونا در هرمزگان
 به ۲۴۴۴ نفر رسید

   اقتصاد کیش-  جلســه هم اندیشــی ارتباط صنعت با دانشگاه با حضور رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان، رئیس دانشگاه و هیات علمی و همچنین 
نمایندگان صنایع بزرگ استان در سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان برگزار 

شد. 
خلیل قاسمی ضمن گرامیداشت هفته بسیج گفت: یکی از مهمترین راهکارهای 
توســعه ملی و توسعه پایدار گسترش ارتباط بین صنعت با دانشگاه است که این 

ارتباط با اعتماد بین صنعت و دانشگاه قابل اجرا است.
وی عنوان کرد: امروزه هرمزگان به دنبال تغییر و تحولی اساسی و حرکتی به سمت 
ایجاد ارتباط صنعت و دانشگاه است که امیدواریم با تعامل و همکاری بیشتری بین 

صنایع استان و دانشگاه ها شگل گیرد.
قاسمی با اشاره به استقرار صنایع بزرگی همچون فولاد و همچنین شرایط زیست 
محیطی و آب و هوایی هرمزگان اظهار داشت: ایجاد رشته مهندسی مواد متالوژی در 

دانشگاه های استان یکی از مطالبات صنایع استان، از دانشگاه ها است.
وی به سه محور همکاری سازمان در حوزه های آموزش، تحقیق و توسعه، آموزش 
و پرورش و آموزش فنی و حرفه ای در استان پرداخت و افزود: برنامه های مذکور 

جزء اولویت های این سازمان بوده است.
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: در حوزه تولید صنعتی 
تمامی مجوز هایی که برای ایجاد واحد صادر می گردد یا باید آن واحد پتانســیل 

استان باشد یا محوریت صادراتی داشته باشد.
وی در ادامه افزود:  ایجاد واحد صنعتی که با اصرار و به هر نحوی راه اندازی شود تا 
کنون نداشته ایم و تا امروز در این مقطع هیچ واحدی تعطیل و یا با کاهش رونق در 
استان مواجه نشده ایم،  ضمن اینکه بعضی از واحدها با کمک همکاران اصلاح شد.

در پایان جلســه تفاهم نامه همکاری فی ما بین سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان و دانشگاه هرمزگان در راستای اهداف سند چشم انداز و سیاستهای کلی 
نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران  و ایجاد زمینه های نوآوری و شکوفایی در 
پژوهش های علمی به منظور دستیابی به خودکفایی علمی و ارتقای سطح تحقیقاتی 
و ایجاد ارتباط موثر و فعال بین صنعت و دانشــگاه و تامین شــرایط و فعال سازی 
امکانات، منابع و ســرمایه های علمی و فرهنگی با نگاه گسترش مرزهای دانش، 

تجاری سازی نتایج پژوهش و توسعه کارآفرینی به امضاء رسید

رئیس سازمان صمت هرمزگان:

ایجاد رشته دانشگاهی مهندسی 
مواد متالوژی نیاز هرمزگان است

اقتصاد کیش-  استاندار هرمزگان بر لزوم تعیین تکلیف اسناد مالکیت مردم، برای 
توسعه شهری و کسب و کارهای خرد و متوسط در هرمزگان تاکید کرد.

مهدی دوســتی در نشست شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
هرمزگان که با حضور معاون اقتصادی رئیس جمهوری برگزارشد، افزود: هرمزگان 
یک استان خدمات و تجارت محور است و گردشگری یکی از مزیت های نسبی 
این استان محسوب می شود که در این صورت می طلبد خودرهای مناطق آزاد در 

سطح استان رفت و آمد داشته باشند.
وی ادامه داد: گســترش پوشش رفت و آمد خودروهای مناطق آزاد در جغرافیای 
وسیع هرمزگان، امکان ارائه خدمات بهتر به خصوص در زمینه گردشگری در این 

استان را فراهم می کند.
نماینده عالی دولت دراستان هرمزگان همچنین به مشکلات اسناد مالکیت مسکونی 
و کشاورزی در هرمزگان اشاره کرد و گفت: تعیین تکلیف اسناد مالکیت مردم، برای 
توسعه شهری و کسب و کارهای خرد و متوسط در هرمزگان ضروری است و در 
صورت حل این مساله، سرمایه گذاری های جدید نیز بهتر در استان شکل می گیرد.

دوستی، توسعه خوشه های صنعتی و خدماتی و زنجیره های ارزش توسط صنایع در 
هرمزگان را از دیگر موارد مهم برای این استان برشمرد و خواستار توجه به آن شد.
وی همچنین بر لزوم تسهیل تجارت از طریق دریا و صیادی در هرمزگان تاکید کرد.

استاندار هرمزگان عنوان کرد؛

لزوم تعیین تکلیف اسناد مالکیت 
مردم برای توسعه شهری و روستایی

اقتصاد کیش -  مدیر HSEE منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارســیان گفت: آتش 
سوزی که از ساعت ۱۴:۴۵ دقیقه بعد ازظهر روز  جمعه در سایت دریایی شرکت 
عمران ساحل این منطقه ویژه رخ داد، با همکاری با تلاش آتش نشانان شهرستان 

و همکاری نیروهای عمران ساحل مهار شد.
 به گزارش اقتصاد کیش شیرپور  در تشریح این حادثه افزود: آتش سوزی ساعت 
۱۴:۴۵ دقیقه از مهمانسرای شرکت عمران ساحل شامل چهار اتاق اغاز شد و به 

کانکس اتاق کنترل کیفی سرایت کرد.
وی اظهارداشت: آتش سوزی موجب تخریب کامل مهمانسرا و ۲ کانکس شرکت 
پیمانکار شــد و همچنین به تجهیزات داخلی ساختمان شرقی که در مجاورت 

ساختمان مهمانسرا واقع بود، نیز خسارت هایی وارد شد.
مدیر HSEE منطقه ویژه پارسیان اظهار داشت: با همکاری اکیپ های آتش نشانی 
منطقه ویژه پارسیان، شهر کوشکنار، شهر دشتی و شهر پارسیان و تانکرهای آب 

رسانی پشتیبان این آتش سوزی مهار شد.
شــیرپور با ابراز قدردانی از همکاری فرماندار پارســیان و شهرداران شهرهای 
کوشکنار، دشتی و پارسیان خاطرنشان کرد: با ورود به موقع واحدهای امدادرسان 

و اقدام های انجام شده این آتش سوزی به طور کامل مهار و خاموش شد.
 شیرپور، با بیان اینکه علت اصلی وقوع آتش سوزی در دست بررسی است، اضافه 
کرد: این حادثه هیچ گونه خسارت جانی در پی نداشت، تیم های ارزیاب در حال 

برآورد خسارت های مالی هستند.
فرماندار شهرستان پارسیان از ساعات اولیه آتش سوزی در سایت دریایی حضور 
یافت و با دستور رییس ستاد بحران فرمانداری تمامی ماشین آلات آتش نشانی 

در سه شهر شهرستان کوشکنار، دشتی و پارسیان به سایت دریایی اعزام گردید.
 منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در سال ۹۶ به عنوان شرکت توسعه صنایع انرژی بر 

پارسیان جنوب در هرمزگان ثبت شد.
منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارســیان در غرب اســتان هرمزگان و در شهرستان 
پارسیان واقع شده است در چشم انداز این منطقه تولید ۱۸ میلیون تن پتروشیمی، ۴ 
میلیون تن فولاد، ۶٠٠ هزار تن آلومینیوم و ۳میلیون تن آلومینا پیش بینی شده است.

مهار آتش سوزی در سایت دریایی 
منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارسیان 

اقتصاد کیش -   رییس اداره بنادر و دریابانی قشم گفت: در ماه های مهر و آبان 
سال جاری تعداد یک میلیون و ۴۲ هزار و ٧۶٠ مسافر و گردشگر از مبادی آبی 

این جزیره رفت و آمد کرده اند.
علی اشــتری افزود: از این تعداد ۵۲۵ هزار و ٧۶۴  مســافر به وزیره قشم وارد 

شده اند و ۵۱۶ هزار و ۹۹۶ گردشگر از این شهرستان خارج شده اند.
وی ادامه داد: در این مدت ۲۱۲ هزار و ٧۸۴ خودرو از مســیر لاف-پهل تردد 
کرده انــد که ۱٠۸ هزار و ۸۴۶ خــودرو وارد و ۱٠۳ هزار و ۹۳٧ خودرو خارج 

شده  است.
رییس اداره بنادر و دریابانی قشم تصریح کرد: با توجه به وضعیت مناسب جزیره 
قشــم از نظر شیوع ویروس کرونا، هیچگونه محدودیتی برای تردد مسافران و 

گردشگران وجود ندارد.
وی افزود: اســکله مسافری شهید ذاکری قشم از ساعت ٠۶:۳٠ تا ۲۲ و اسکله 

لافت از ۶ تا  ۲۴ به فعالیت می پردازند.
هشت اسکله گردشگری در مناطق شیب دراز، کندالو، هنگام، لافت، گورزین، 
سهیلی، طبل و گوران شهرستان قشم فعالیت می کنند. این شهرستان ۱۹ اسکله 

مسافری، تجاری و گردشگری دارد

بیش از یک میلیون مسافرمهر وآبان
 از آب های قشم تردد کردند

اقتصاد کیش -    دکتر فاطمه نوروزیان در بندرعباس اظهار داشت: مدت هاست 
در خصوص پشه آئدس در استان جلسات زیادی برگزار شده که اخبار و اطلاع 
رسانی جلسات از طریق رسانه ها منتشر شد، این پشه سال گذشته در بندر لنگه 

یافت شده و به سرعت اقداماتی برای از بین رفتن آن انجام شد. 
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از رویت شدن پشه خطرناک آئدس 
در محلات بندرعباس خبرداد و گفت: پیدا شــدن این پشــه خطرناک است و 

مردم مراقب باشند.
دکتر فاطمه نوروزیان در بندرعباس اظهار داشت: مدت هاست در خصوص پشه 
آئدس در استان جلسات زیادی برگزار شده که اخبار و اطلاع رسانی جلسات 
از طریق رسانه ها منتشر شد، این پشه سال گذشته در بندر لنگه یافت شده و به 

سرعت اقداماتی برای از بین رفتن آن انجام شد.
وی افزود: در یکی دو روز گذشــته نیز متاســفانه این پشــه در محلات شهر 

بندرعباس یافت و سپس توسط همکاران حشره شناس ما صید شد.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: اما خوشبختانه این پشه خطر 
ویروســی نداشت و تاکنون نیز بیمار مشــکوک نداشتیم و نیاز است اقدامات 

پیشگیرانه هر چه سریعتر توسط شهروندان رعایت شود.
وی تصریح کرد: از جمله اقداماتی که باید انجام شود این است که پشه های بالغ 
باید از بین بروند و تا شعاع یک کیلومتری مکانی که پشه آنجا رویت می شود 

باید ضدعفونی شود.
نوروزیان گفت: یکی از مناطقی که این پشه در آنجا زیست می کند بشقاب های 
زیر گلدان و اطراف آن است که آب در آنجا می ماند، گیاه بامبو نیز محلی برای 
رشد این پشه است و نقاطی که آب کولر جمع می شود نیز محل دیگری برای 

رشد و نمو این پشه خطرناک است.
وی ادامه داد: پشه در این محل ها می تواند تخم ریزی و رشد پشه باشد و به همین 

دلیل بایستی در منازل سم پاشی شود.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: با توجه به اینکه از زمان یافت 
این پشه تا لحظه اقدام و سم پاشی مدت زمان زیادی نگذشت نشد اطلاع رسانی 
درستی به هم وطنان داشته باشیم از این رو انتظار می رود برای سلامت عمومی 
رسانه ها در کنار دانشگاه علوم پزشکی امر اطلاع رسانی در خصوص سم پاشی 

مناطق آلوده را انجام دهند.
وی اظهار داشت: وزارت بهداشت تعلل در خصوص سم پاشی را جایز ندانست 

و اعلام کرده باید به سرعت سم پاشی صورت گیرد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان: 

پشه خطرناک در بندرعباس رویت 
شد؛ مردم مراقب باشند 

قلعه پرتغالی های هرمز بازگشایی شد
به دستور وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری؛

اقتصاد کیش - وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی عصر پنجشنبه در بازدید از قلعه پرتغالی های 

جزیره هرمز، دستور بازگشایی این قلعه را صادر کرد.
عزت الله ضرغامی در جریان سفر به جزیره هرمز و پس 
از بازدید از بخش های مختلف این جزیزه، قلعه پرتغالی 
ها را نیز که هم اکنون به دلیل اجرای عملیات مرمت در 
بخشی از آن، تعطیل است، مورد بازدید قرار داد و گفت: 
با توجه به مطالبات مردمی، این محل بازگشایی شود و 
گردشگران بتوانند با رعایت پروتکل ها و قواعد مرمت 

از این محل بازدید کنند.
وی بیان داشت: بازدید مردم از این قلعه حتی در بخشی 
که مرمت انجام می شــود به شرط رعایت پروتکلهای 
بهداشتی مشکلی ندارد و حتی زمینه آشنایی مردم با شیوه 

بازسازی بناهای تاریخی را فراهم می آورد.
ضرغامی با اشاره به اینکه قلعه پرتغالی ها یک اثر باستانی 
و تاریخی است که در اختیار میراث  فرهنگی قرار دارد، 
افزود: ما مشکلات اعتباری داریم و هم اکنون پیمانکار 
مرمــت قلعه چند میلیارد تومان طلب دارد و وزارتخانه 

نتوانسته پاسخگو باشد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی تاکید 
کرد: نیازمند یک تحول اساسی در حوزه اعتبارات مرمت 

بناهای تاریخی هستیم.
وی خاطرنشان کرد: بخشی از بودجه های استانی که در 
دولت تصویب می شود برای ابنیه های تاریخی مهم در 

نظر گرفتیم و ضمن اینکه با برنامه ریزی های در دست 
انجام و مشارکت بخش خصوصی، خدمات متنوعی  به 

مردم ارائه خواهد شد.
ضرغامی با اشاره به اینکه جزیره هرمز یکی از قطب های 
گردشــگری ایران اســت، افزود: این قلعه را ۵٠٠ سال 
قبل پرتغالی ها ســاختند و در اینجــا توپ های زیادی 
کار گذاشــتند، از کشتی ها باج گیری می کردند و کسی 

حریفشان نمی شد. 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ادامه 

داد: اما سرانجام در این منطقه یک قهرمان ملی و جهانی 
با نام امام قلی خان با رشادت با پرتغالی ها جنگید و موفق 

شد آنها را شکست دهد. 
قلعه پرتغالی های هرمز در ضلع شــمالی این جزیره و 
در ساحل دریا قرار دارد که مهم ترین قلعه باقی مانده از 
روزگار تسلط پرتغالی ها بر سواحل و جزایر خلیج فارس 
اســت. این قلعه به فرمان آلفونســو آلبرکرک دریانورد 
پرتغالی در ســال ۱۵٠٧ میلادی، در محلی موســوم به 

مورنا احداث شد.

آغاز ترانزیت کالا از بندرعباس به قرقیزستان 
اقتصاد کیش -  وزیر اقتصاد و بازرگانی قرقیزستان از 
آغاز ترانزیت کالا از بندرعباس به این کشور خبر داد. 
»دانیــار امانگلدیــف« وزیر اقتصــاد و بازرگانی 
قرقیزســتان، با اشاره به اینکه پیشــتر دولت ایران 
زمینی را جهت کالاهای این کشــور در بندرعباس  
اختصاص داده اســت، گفت: ترانزیت کالا توسط 

تجار قرقیزی از بندرعباس آغاز شده است.
»امانگلدیــف« گفــت: از زمان شــروع همه گیری 
کرونا  کســب وکارها با مشکلات عمده لجستیکی 
مواجه شــده اند و چین هم لجستیک خود را با سایر 

کشورهای جهان به حالت تعلیق درآورده است.
از ابتدای همه گیری، واردات از چین به قرقیزســتان 
به شدت کاهش یافته است. در نتیجه قرقیزستان نیز 
مانند سایر کشورها با کمبود مواد اولیه مواجه است.
بعد از دیدار »حســین امیرعبداللهیــان« وزیر امور 
خارجه ایران با »روســلان قزاق بایــف« وزیر امور 
خارجه قرقیزستان در حاشیه نشست مجمع عمومی 
سازمان ملل متحد در نیویورک، مشخص شده بود که 

دولت ایران زمینی را جهت نگهداری و ترانزیت کالا 
از بندرعباس در اختیار »بیشکک« قرار خواهد داد.

وزارت امــور خارجــه ایران اعلام کــرد که همراه 

با زمین، این بندر زیرســاخت هــای لازم را برای 
ترانزیت کالا از قرقیزســتان یا واردات به این کشور 

فراهم می کند.


